
Protokół 48/2023 
z posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 20 lipca 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Informacja  na  temat  przygotowania  placówek  edukacyjnych  na  nowy rok  szkolny

(planowane i nieplanowane remonty, modernizacje, itp.).
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD. 3 INFORMACJA NA TEMAT PRZYGOTOWANIA PLACÓWEK EDUKACYJ-
NYCH  NA  NOWY  ROK  SZKOLNY (PLANOWANE
I NIEPLANOWANE REMONTY, MODERNIZACJE, ITP.) - pismo Zastępcy Prezyden-
ta Miasta Krzysztofa Duszkiewicza z dnia 17 lipca 2023 r. Nr OKS.0012.2.1.2023.I

Pan Krzysztof Duszkiewicz, Zastępca Prezydenta, przedstawił przedłożony materiał.

Radny Ignacy Bochenek zapytał:
- czy remont boisk przy II LO i ZSB zostanie zakończony do rozpoczęcia roku szkolnego,
- czy z uwagi na kumulację dwóch roczników zabezpieczono odpowiednią ilość pomieszczeń
i kadry pedagogicznej,
- jak zabezpieczyć :kasę pod chmurką” przy SP 16 przed wandalami.

Pan  Krzysztof  Duszkiewicz  opowiedział,  że  prace  przy  boisku  ZSB zakończyć  mają  się
w październiku br. Oddanie boisk przy II LO, ze względu na rozległość prac, nastąpi w roku
2024.
Powiedział  także,  że obiekt  przy SP 16 rzeczywiście  jest  zniszczony przez  mieszkańców,
głównie młodzież. Zlecone zostało wykonanie ogrodzenia dookoła obiektu oraz planowane
jest wprowadzenie klasy na stan szkoły, aby zostało objęte szkolnym monitoringiem.
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Pani Halina Gawin-Majewska, dyrektor Wydziału Oświaty Kultury i Sportu opowiedziała, że
działania nad utworzeniem dodatkowych sal lekcyjnych w szkołach średnich rozpoczęto już
3 lata temu, w związku z czym szkoły są gotowe na przyjęcie skumulowanych roczników. 

Konieczne  będzie  natomiast  wydłużenie  czasu  pracy  szkoły  zwłaszcza  w  szkołach
zawodowych, ze względu na dodatkowe przedmioty.

Legnica mierzy się z brakami nauczycieli  od lat,  zwłaszcza z nauczycielami przedmiotów
zawodowych, jednak na dzień dzisiejszy kadra nauczycielska jest zabezpieczona.

Radni nie mieli więcej pytań.

Komisja przyjęła materiał nt. Informacja na temat przygotowania placówek edukacyjnych
na  nowy  rok  szkolny (planowane  i  nieplanowane  remonty,  modernizacje,  itp.) do
akceptującej wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

• Projekt  uchwały  w  sprawie  dochodów  gromadzonych  przez  niektóre  jednostki
budżetowe na wydzielonym rachunku (1/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie  dochodów gromadzonych  przez  niektóre  jednostki  budżetowe  na  wydzielonym

rachunku. 

•  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (2/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  3,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  2,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas nieoznaczony w drodze
bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Legnica (3/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Legnica.

• Projekt  uchwały  uchylającej  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy  –  obszaru
Staromiejskiego Centrum w rejonie ul. Świętego Piotra i ul. Młynarskiej (4/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący zapytał o uwagi do projektu uchwały wniesionego przez radnego Piotra Niemca.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  czy  autor  projektu  zapoznał  się  z  uzasadnienie  rozstrzygnięcia
nadzorczego Wojewody.

Radny Piotr Niemiec odpowiedział, że zapoznał się,  ale jest to dla niego nielogiczne, stąd projekt
uchylenia uchwały.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 2, przeciw – 3, wstrzymało się – 0,  Komisja nie przyjęła projektu uchwały
uchylającej  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy  –  obszaru  Staromiejskiego  Centrum
w rejonie ul. Świętego Piotra i ul. Młynarskiej.

•  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (5/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (6/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.
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•  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (7/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (8/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (9/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (10/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  wymagań  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca
ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych
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oczyszczalni  ścieków  i  transportu  nieczystości  ciekłych,  ochrony  przed  bezdomnymi
zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt (11/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie  wymagań  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie
zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  opróżniania  zbiorników
bezodpływowych  lub  osadników  w  instalacjach  przydomowych  oczyszczalni  ścieków
i transportu nieczystości  ciekłych,  ochrony przed bezdomnymi zwierzętami,  prowadzenia
schronisk dla bezdomnych zwierząt.

•  Projekt  uchwały  w sprawie  wyboru kandydata  na funkcję  opiekuna Młodzieżowej
Rady Miejskiej Legnicy (12/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący zapytał o uwagi do projektu.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  czy  powstał  akt  wskazujący  Pana  Andrzeja  Czabajskiego  jako
kandydata na opiekun Młodzieżowej Rady Miejskiej.

Pan  Krzysztof  Duszkiewicz,  Zastępca  Prezydenta,  odpowiedział,  że  jest  akt  formalny
przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miejskiej, który złożył wniosek o akceptację tej kandydatury.

Komisja złożyła wniosek o zaproszenie Pana Andrzeja Czabajskiego na sesje Rady Miejskiej
celem prezentacji swojej osoby.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie wyboru kandydata na funkcję opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej Legnicy.

•  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  nieruchomości  na
okres 10 lat w drodze bezprzetargowej (13/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na okres 10 lat w drodze
bezprzetargowej.
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•  Projekt  uchwały  w  sprawie  zgody  na  pierwszeństwo  w  nabyciu  nieruchomości
użytkowej (14/LIX)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie zgody na pierwszeństwo w nabyciu nieruchomości użytkowej.

• Roczna analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy Legnica za
rok 2022 (LIX/1)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Komisja przyjęła Analizę do akceptującej wiadomości.

• Sprawozdanie  z  działań  podejmowanych  na  terenie  Nadzoru  Wodnego  w Legnicy
w roku 2022 (LIX/2)

Materiał otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący zapytał o uwagi do Sprawozdania.

Radny Ignacy Bochenek powiedział ż materiał jest ubogi w treść i nie obejmuje wszystkich
cieków wodnych, które są w nadzorze.

Zapytał  także  o  tereny  zagrożone  tamami  bobrowymi,  o  podejmowane  działania
przeciwpowodziowe oraz koszenie wałów i międzywałów.

Komisja zapoznała się z przedłożonym materiałem.

• Sprawozdanie  z efektywności pracy Wydziału Promocji i Komunikacji Społecznej za
rok 2022 (LIX/3)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

AD. 6 KORESPONDENCJA

Brak korespondencji.

AD. 6 SPRAWY RÓŻNE

Brak spraw różnych.
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Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Gospodarki                     

Jan Szynalski                         
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